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?byla ochuzena o dvě původně ohlášené kapely. Nejprve se omluvil plzeňský Grasscocktail,
neboť jejich banjista Radim služebně odcestoval a on je prostě nenahraditelný. Irena Motlíková
o zpívání nepřišla, jedné punkové kapele nazpívala vokály. Z dobře informovaného zdroje jsme
se dověděli, že tuto kapelu nezaložila.

Brněnský Drive se nemohl dostavit pro nemoc, neboť jeho členové postupně ochořeli hnisavou
angínou. Museli zůstat doma, nezpívali, jen tiše a smutně hnisali.
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